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P rze d si gb i orcy prowadz4cy dzialalnodi gosp odar cz4 przy ul. Zbi e gniewski ej

20, 20a. 20 b, 20 c i 20 d mai4 duzy problern z dostaw4 towaru, poniewaz w

zatoczce prrry ich budynkach parku.iq non stop samochody wystawione na

sprzedaz przezinnych rnieszkafc6w. Rozwi4zaniem tej sprawy byloby

wprowadzenie maku dopuszczaj4cego tam parkowanie do l5 minut. Takie

rozwiqzanie jest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy. Zataki
parkingowe, wzdluz tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny sfuiyc

dostawie towar6w, rowniez sluzbom publicznym, kurierom i.t'p', a nie byc

mieiscem wystawowym do sprzedazy pojazd6w samochodowych. Proszq o

korzystne dla przedsigbiorcow tam zlokalizowanych rozwiqzanie tej

uci4zliwosci.
Mieszkaricy osiedla Poludnie korzystaj4cy ze spacerow w pobliskim lesie, s4

zbulwersowani faktem budowy osiedla domk6w jednorodzinnych w Srodku

kompleksu lesnego w rejonie Falbanki. Proszq o informacjq czy Gmina Miasto

Wlslclawek dochowalo wszelkiej staranno$ci, przepis6w prawa i ochrony

Srodowiska, wydajEc zgodg na budowE w tym szczeg6lnym miejscu.

Mieszkanco* osiedta poruAnie bulwersuie zaSmiecony las na odcinku od ul.

Fabianka do ronda Fabianka i $ciezki rowerowo - pieszej u zbiegu ul. Jana

Pawla II.
Mieszkat'rcy ul. Lerniej 3ABZ zglaszaj4 pretensje ocrganizacii ruchu w rejonie

ich posesj i zwipzanei z przebudow4 ulicy Letniej. Sciezka rowerowa i chodnik

puy btu*ie w.iazdowej ograniczai4 widocznodc i mogq prowadzi6 do

konflikt6w, nawet wypadkow zpieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy

brakuje zatoczek dla samochoddw kurierdw, czy sluzb publicznych, co teZ

rodzi okreslone pefturbacje. Twierdzq, ze wypigtrzenia jezdni spowalniajqce

ruch, powoduj4 zwigkszenie drgania i pEknigcia w ich domach. Proszq o

rozwa1enie i wzigcie pod uwagg wniosk6w poki.ieszcze trwa przebudowa tej

drogi.
S. W centrum osiedla Michelin znajduie sig opuszczona i za$miecona posesja

przy ul. Jana Pawta tI 68 na narozniku z ulic4 Wiewiorcz4. Jest to w4tpliwa

wizytowka osiedla, dlatego mieszkafcy prosz4 o zrobienie ztym porz4dku

przez wladze miasta.
6. W imieniu mieszkancow osiedla przy ulicy Wilgi, Cienistej i Lubinowej,

proszg o wyprofilowanie i wyrownania dw6ch pierwszych gruntowych ulic.
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i l. )Vies zkancy Zazamcza, sq zbulwersowani, 2e w niedawno oddanym przejsciu

- jpodriemnym przeztory w rejonie ulicy Radosnej zabraklo monitoring& co

__lp"fr;r." Uyc tt.ta
ATW ego dla pieszych na osiedlu Zazamcze wyciEto

topole, ale pozbstawiono pniaki z ktorych odrastaj4 na ponad I metr wysoko$ci

chaszcze, kiorych tam nie powinno byc. W imieniu mieszkaric6w proszq o ich

usunigcie.
g. W rwiqzku ztym, ze niekt6rzy mieszkaricy dopuszczajq sig demontazu przgsel

zabezpiecza14cychtorowisko w rejonie przej3cia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze. proszg prezydenta miasta o rozwaienie mo2iiwoSci

dodatkowego przej$ciaprzeztory w rejonie ulicy Zwirowej' Mozna

zastosow ac zabezpieczenia i ronwiqzanie przyj gte z powodzeniem na

polwyspie helskim w woiewodztwie pomorskim.
10. W centrum n:riasta przy ulicy Krolewieckiej 23 jest zapadlina we wjezdzie do

bramy, co zagraza szczeg6lnie pieszyrrl poruszajqcym siq tq ulic4. Mieszkaricy

proszq o naprawienie tej usterki.
11. Mieszkancy Wloclawka nie przyjmu.iq do wiadomo$ci tlumaczen pana

prezydenta dotycz4cych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na

raty biez4cych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden spos6b nie da sig tego

obronic. Dlatego apelujg do prezydenta o jak najszybsze wykonanie napraw
jezdni, szczeg6inie w tych miejscach, ktore s4 sygnalizowane w interpelacjach

moich i innych radnych, oraz interwencjami mieszkaric6w.

12.Mieszkancy Wloc*awka zwracajE sig do radnych z pytaniami, dlaczego

pracownicy MZIDiT iMZZIUK realizuj4 swoje prace naprzemiennie z

pracownikami firm zewngtrznych i wtasnych? ProszE o przeprowadzenie

kontroli wydatkowania $rodk6w bud2etowych z ostatnich 3 miesigcy,Wez
podlegle jednostki i przekazanie informacji Radzie Miasta. Zachodzi

podej rzen ie podwoj nego fi nansow ania przez miasto firm zewnqtrznych oraz

wlasnych.

Z powazaniem
Janusz DEbc4yriski


